
Εμείς οι Έλληνε(ς)καταψηφίζουμε!

   Το είπα αρχικά στο «Καλημέρα Ελλάδα» του Γιώργου Παπαδάκη, ένα καλοκαιριάτικο
πρωινό του 2010, με αφορμή τον θυμό μου και πολλών άλλων Ελλήνων που εξελίχθηκε στο
«Κίνημα των Αγανακτισμένων» για να πνιγεί, τελικά, στα δακρυγόνα, χημικά και την
απίστευτη βία των ΜΑΤ...        

   Μου είχε ζητήσει ο οικοδεσπότης της εκπομπής, παλιός φίλος, να δώσω μια
ψυχοκοινωνική ερμηνεία στις εκλογικές μας προτιμήσεις και είχα πει, πρωί-πρωί,
απαντώντας με «ερώτηση»  Σωκρατικού στυλ: «Μήπως, Γιώργο ΔΕΝ ψηφίζουμε, αλλά
εμείς οι Έλληνε(ς)καταψηφίζουμε;»

  

   Αντέδρασε ακαριαία ο Γιώργος Παπαδάκης (υπήρχε πάντα και το ΕΣΡ) και μου ζήτησε να
ανακαλέσω την πρότασή μου...

  

   Προφανώς δεν ήταν ακουστικά σαφής ο διαχωρισμός των λέξεων και έτσι το δικό μου:
«Μήπως, Γιώργο ΔΕΝ ψηφίζουμε αλλά οι Έλληνες ΚΑΤΑΨΗΦΙΖΟΥΜΕ; Ακούστηκε ως:
«...αλλά εμείς οι Έλληνε(σ)καταψηφίζουμε»!...

  

   Διορθώσαμε την «παρεξήγηση» εκείνο το πρωινό στον ΑΝΤ-1...

  

   Κάπως μου άρεσε, όμως, η «παρεξήγηση» (παρακαλώ μην με παρεξηγήσετε) και
επανέλαβα την ψυχοκοινωνική ερμηνεία της συμπεριφοράς μας ως ψηφοφόρων και στην
εκπομπή του Γιώργου Αυτιά στον ALTER όπου η ερμηνεία και η παρεξήγηση ως συζήτηση
πήρε πολύ μεγαλύτερη έκταση και χρόνο...

  

   Αυτά πριν δυο χρόνια, Μάη του 2010. τότε που υπεγράφη από τον  πρωθυπουργό μας κ
Παπανδρέου και την Κυβέρνησή του ΠΑΣΟΚ το ΜΝΗΜΟΝΙΟ και εγκρίθηκε στην Βουλή με τη
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συμπαράσταση του κ Καρατζαφέρη και των 15 Βουλευτών του ΛΑΟΣ, της κ Ντόρας
Μπακογιάννη κλπ...

  

    Τότε αποφάσισα να ΑΠΟΣΥΡΘΩ από ΟΛΕΣ τις τηλεοπτικές εκπομπές όπου
ήμουν προσκεκλημένος για πολλά χρόνια και πολύ συχνά ως ένας 
επιστήμονας-αναλυτής.

  

   Το τονίζω αυτό σήμερα επειδή συχνά με ρωτούν φίλοι και άγνωστοι γιατί
«χάθηκα από τα κανάλια».

  

   Εκείνο το καλοκαίρι, 2 χρόνια πριν, είχα κουραστεί να τονίζω ότι αφού ήρθε στην Ελλάδα
η τρόικα θα χρειασθούν πολλά χρόνια για να απαλλαγούμε, θα ακολουθήσει πολύς πόνος
και πολλές στερήσεις...

  

   Και ενώ τα έλεγα αυτά ο τότε «Τσάρος» της Οικονομίας Dr Παπακωνσταντίνου
διαβεβαίωνε ότι το 2011 θα περνάγαμε τη στενωπό και το 2012 θα άρχιζε η... ανάκαμψη!

  

Σήμερα λείπουν, βέβαια, από το προσκήνιο και ο τότε Πρωθυπουργός και ο τότε Υπουργός
των Οικονομικών...

  

   Έχουμε, πλέον, διαλυμένη Οικονομία, γενική ανεργία σε πρωτόγνωρα επίπεδα
του 23% και πάνω από το 50% για νέους!

  

   Έχουμε ύφεση περίπου στο 7%...

  

   Έχουμε Έλληνες να ψάχνουν τροφή στους κάδους των απορριμμάτων...

  

   Έχουμε χάσει το χαμόγελό μας και στέρεψε σε ατομικό, συλλογικό και εθνικό
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επίπεδο η ΕΛΠΙΔΑ...

  

   Έχουμε πολλές αυτοκτονίες...

  

   Πλημμυρίσαμε με ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ και ΠΩΛΕΙΤΑΙ πινακίδες...

  

   Παίρνουν τους δρόμους της ξενιτιάς επιστήμονες...

  

   Τον Μάη του 1453 «εάλω η Πόλις»...

  

   Μήπως τον Μάη του 2010 «εάλω Οικονομία και Έθνος;»

  

   Πάντως τον Μάη του 2012 «έτσουξαν» ΠΑΣΟΚ, ΝΔ, ΛΑΟΣ και η κ Μπακογιάννη
καθώς με τη συμπεριφορά μας αποδείξαμε ότι «...ως Έλληνε(ς) καταψηφίζουμε!»

  

   Αναρωτιέστε πώς θα ψηφίσουμε στις 17 Ιουνίου;

  

   Λίγη υπομονή...

  

   Κοντός ψαλμός, αλληλούια, και...

  

   ΟΨΟΜΕΘΑ!...

  

Του καθηγητή Γιώργου Πιπερόπουλου
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